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PRECS I PREGUNTES PLE ORDINARI JUNY 
 
 
PREGUNTA 1: Després de la caiguda d’un arbre en la plaça del Castell, voldríem saber si se 
sap per què ha caigut, si s’ha comprovat que la resta d’arbres grans del poble són segurs i si 
s’ha valorat fer alguna actuació. 
      
Se’ns contesta que s’ha demanat un informe que encara ha arribat però que tot apunta a que 
l’arbre estava podrit i que en qualsevol cas es revisaran la resta d’arbres de la plaça.   
 
 
PREGUNTA 2: Voldríem saber si l’Ajuntament té previst fer alguna actuació per arreglar l’estat 
del camí de terra de la vora del barranc. 
 
Se’ns contesta que això no és competència de l’Ajuntament però se sol·licitarà a la 
confederació hidrogràfica del Xúquer que done una solució. 
 

 

Vinalesa (lʼHorta Nord) a 27 de juny  de 2013 
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